
 Zpráva o činnosti výboru za rok 2024. 

Výbor se během roku sešel celkem 4 x. Urgentní věci byly často řešeny 

on line. 

 Kromě běžné agendy jako je plánování a zajištění akcí, zajišťování 

kurzů, problematika členské základny, brigádnická činnost, plnění 

plánu činnosti a plnění usnesení přijatého členskou schůzí řešil výbor 

následující záležitosti. 

Na schůzi dne 25.1. bylo řešeno především rozdělení kompetencí u 

jednotlivých funkcionářů nově zvoleného výboru a další záležitosti 

s tímto související. Mimo jiné bylo rovněž rozhodnuto o změně 

zveřejňování interních dokumentů klubu. Bylo upuštěno od praxe 

zveřejňování zápisů na webu a zápisy z jednání výboru jsou zasílané 

mailem přímo jednotlivým členům. 

Na dalším jednání v březnu mimo jiné informoval jednatel o poskytnutí 

dotace ve výši 20 000,-Kč od MěÚ Lovosice. Byl upraven způsob 

nakupování zásob pro občerstvení. Prioritně byla nadále využívaná 

platební karta a bylo schváleno provedení části zkoušek Tart na 

našem cvičišti. Pořadatelem zkoušek bylo sdružení kynologů 

Prackovice nad Labem. Bylo schváleno uspořádání zkoušek IGP-FH 

pod hlavičkou naší organizace. 

Na červnovém zasedání byl schválen nákup plotostřihu, proběhla 

informace o obdržení odměny 2000,-Kč od KV ČKS. Tato odměna je 

udělovaná aktivním organizacím za činnost. Dále klub obdržel platbu 

1000,-Kč za pronájem pozemku pro KP KCHK za účelem uspořádání 

výstavy v našem areálu, která se zde konala začátkem června. 

Členové výboru byli informování o zrušení vývěsní skříňky ve městě 

z rozhodnutí MÚ Lovosice. 

 Byla schválena pomoc Z. Novotné při vedení výcviků za brigádnické 

hodiny. 

Později hlasováním peer rollam byla schváleno provedení bonitace a 

svodu border kolií a australských ovčáků.  



Naposledy se výbor sešel v listopadu. Na tomto jednání výbor upravil 

systém likvidace odpadů. Nově tuto povinnost na sebe převzal 

hospodář organizace. Iveta Hajná zajistila pytle na třídění odpadů. 

Můžeme třídit sklo, papír a plasty. Za nového člena organizace přijal 

klub pana Nováka a později hlasováním peer rollam paní 

Táboříkovou a paní Čechovou. Výbor také schválil žádost KP KCHK o 

uspořádání výstavy na cvičišti v roce 2025. Za tím účelem podepsal 

jednatel se zástupkyní klubu příslušnou smlouvu. Luboš Nergl 

oznámil svou rezignaci na funkci předsedy klubu a člena výboru a 

byla zahájena příprava dnešní členské schůze. Lenka Fraňková a 

Helena Pšeničková požádaly o součinnost při provádění inventury 

majetku. Od založení knihy majetku bylo upuštěno.  

Výbor se také zabýval nevhodnou úpravou překážky typu A. 
 


